
Protokół Nr 46/2022

z posiedzenia Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska Rady
Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim

w dniu 10 marca 2022r.

W posiedzeniu udział wzięli członkowie Komisji wg załączone?i listy obecności oraz
zaproszeni goŚcie:

1. Przedstawiciel Izby Rolniczej - Stanisław Stróżyński;
2. Przedstawiciel Izby Rolniczej - Zbigniew Adamczak;
3 . Przewodnicz4cy Gminnego Związku Rolników, Kółek i Organizacji Rolniczych

- Bogumił Szpojda;
4. Sołtys Sołectwa Wilkowo - Tadeusz Pieczywek;
5. Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej - Jarosław Dera.

Posiedzenie otworzyła Przewodnicz4ca Komisji Pani Lucyna Pająk, która po
powitaniu zebranych zaproponowała następujący jego porządek:

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porz4dku;
2. Informacja z bieżącej działalności Kujawsko - Pomorskiej Izby Rolniczej oraz
Gminnej Spółki Wodnej;
3. Opinia w sprawie drzewa w Lutówku;
4. Zapoznanie się pismami radnego Dolnego;
5. Zatwierdzenie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji;
6. Wolne wnioski i zakończenie.

W/w porządek posiedzenia przyje,to jednogłośnie.

Ad.2. Pan Stróżyński przedstawił Komisji informację z bieżącej działalności Kujawsko
- Pomorskiej Izby Rolniczej (informacia stanowi załącznik do niniejszego protokołu).
Pan Stróżyński zwrócił się do Komisji, aby przy naliczaniu podatku rolnego na 2023r.
nie przychylić się do zaproponowanych zasad naliczania, spowodują one bowiem
znaczną podwyżkę podatku.

Pan Pieczywek zwrócił się do Komisji, aby wystąpiła do Wojewody z wnioskami w
poniższych sprawach, które pomogą rolnikom w prowadzeniu swoich gospodarstw
rolnych:

- możliwości bezkosztowego pozyskania na teren gi'niny stacji meteorologicznej;
- w zakresie dobrostanu zwierząt o uznanie pojedynczych kojców jako sektor krycia
oraz o wydłużenie okresu przebywania macior w kojcach porodówkach z 4 do 14 lub
21 dni;
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- doprowadzenia do umożliwienia producentom rolnym ubezpieczania od suszy działek
poniżej5 ha.;
- umożliwienia przystąpienie do programu Młody Rolnik również producentom rolnym,
którzy nie posiadają własności użytków rolnych, a tylko je dzierżawią;
- aby przy zakupie maszyn w ramach modernizacji producenci rolni płacili np. tylko
połowę kwoty ich wartości, a resztę kwoty regulowałaby Agencja Restrukturyzacji
Modernizacji Rolnictwa (obecnie producenci rolni uiszczają całość kwoty przy
późniejszej refundacji);

Zwrócił się również do członków Kujawsko - Pomorskiej Izby Rolniczej o pisemne
poparcie u Wojewody tych wniosków.
Pan Pieczywek poinformował również o problemach z dystrybucją paliwa dla rolników
prowadzonego przez spółkę Orlen. Poinformował, że spółka rozprowadza tylko
ograniczoną do 50 litrów ilość paliwa dla każdego z rolników, ponadto można paliwo
lać tylko bo baku.

Pan Świniarski przedstawił Komisji informację w zalaaesie działalności Gminne.i Spółki
Wodnei (informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu).

Pan Świniarski zasygnalizował, że zmieniają się zasady dotowania spółek wodnych,
dotacja będzie mniejsza, w związku z powyższym wpłynie to na kondycię finansową
gminnej spółki wodnej.

Komisja przyjęła przedstawione informacje do wiadomości.

Ad.3. Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Rolnictwa przedstawił Komisji
wniosek mieszkańców Lutówka w sprawie możliwości wycięcia drzewa - pomnika
przyrody rosnącego przy posesji Lutówko 41.
Pan Skulski zasugerowal że drzewo wyglądające dobrze z zewnątrz może być suche w
środku.

Komisja jednogłośnie opowiedziała się
dendrologicznej pomnika przyrody.

za przeprowadzeniem ekspertyzy

Ad.4. Komisja przyjęła do wiadomości pisma radnego Dolnego w sprawie pozyskania
środków finansowych na odwodnienie drogi gminnej Trzciany - wysypisko -
Wlościbórek oraz w sprawie przeznaczenia środków finansowych na odwodnienie drogi
gminnej przez wieś Włościbórz.

Ad.5. Komisja zatwierdziłajednogłośnie protokół ze swo.jego poprzedniego posiedzenia
w miesiącu lutym br.
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Ad.6. W wolnych wnioskach poruszono następujące sprawy:

- Pan Szwarc zawnioskował, aby ponownie zwrócić się do Zarządu Drogowego o
usunięcie zakrzaczeń na odcinku drogi Piaseczno - Dziechowo;

- Pan Świniarski zasygnalizował konieczność naprawienia popękanego asfaltu na
odcinkach drogi w Wałdowie (od Wiejskiego Ośrodka w kierunku figury Swiętego
Rocha i od posesji Pana Tomasika do posesji Pana Piekarskiego);

- Pan Świniarski zaproponował, aby skruszyć i wykorzystać na utwardzenie dróg
wiejskich kamień polny umiejscowiony na boisku Szkoły Podstawowej w Wałdowie;

- Pani Pająk zwróciła się o wyrównanie nawierzchni na posesji po byłej spółce ,Haste?;

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodnicz4ca zakończyła posiedzenie.

/'
protokołował :
Tomasz Dix
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